

Fellowship Lunch will be held after worship service next Sunday, September 20th, 2026.

Special Speaker: Pastor Chen Minghui

Please invite your Chinese speaking friends to attend the events below:

September 26 (Saturday at 4:30 PM) Music Testimony

September 27 (Sunday at 10:30 AM) Worship Service

You may sign them up for the Saturday dinner in the church's lobby after the Saturday's event.

Combined Worship Sunday: We will have a combined worship service on October 11th (Second Sunday of the month) with Pastor Charles McGowan as the speaker.

Fall Church's Clean Up Day: Look forward to our church clean up day in October. More detail will follow. Sign up in the church's lobby for the purpose of breakfast preparation.

September Memory Verse: 1 John 4:19

"We love because He first loved us." (NIV)

列治文华人浸信会 诚挚邀请

陈明辉牧师

以音乐见证恩典，以生命传扬福音

9月26日（星期六）下午 4:30
音乐见证会
主题：在生命的转弯处遇见神

9月27日（主日）上午 10:30
主日崇拜
信息：精彩的人生在于对主的委身

地点：列治文华人浸信会
1800 Parkway Ln, Richmond, VA 23225

星期六下午聚会，教会有提供儿童看顾，会后提供简便晚餐
欢迎弟兄姐妹邀请亲友一同参加



一位双眼全盲的牧者，见证神如何带领他的人生。

（星期六下午聚会，教会有提供儿童看顾，会后提供简便晚餐，请在大堂桌子上登记，方便教会准备晚餐。）

9月27日（主日）上午 10:30 主日崇拜。

信息：精彩的人生在于对主的委身。

欢迎弟兄姐妹邀请亲友一同参加。

秋季大扫除日：如果天气允许，教会将于 10 月 17 日星期六上午 8:30 至中午 12:30 举行大扫除。邀请所有人参与帮助整理教会内外，更多详情稍后公布。

本月背诵经文：约翰一书 4:7

亲爱的弟兄啊，我们应当彼此相爱，因为爱是从神来的。凡有爱心的，都是由神而生，并且认识神。